

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱
Special Topics of Insurance Capital 保險業資金運用專題

當期課號	7183	Course Number	7183
授課教師	鄭榮治	Instructor	TEDR,Z CHUNG
中文課名	保險業資金運用專題	Course Name	Special Topics of Insurance Capital
開課單位	保險金融管理系碩士班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	1. 使學生瞭解保險業資金是如何運用及研究相關資金運用之議題 2. 強化學術性探討與研究能力 3. 培養主動學習，發掘議題之能力 4. 宏觀視野	Objectives	1. Enabling students to understand how insurance capital is used and issues and study of issues on capital use. 2. Enhancing academic exploration and study ability. 3. Fostering ability of active learning and finding issues. 4. Broad views.
教材		Teaching Materials	
成績評量方式		Grading	
教師網頁	-		
教學內容	協助學員研取保險業各類資金運用的相關法令,運作和組織內容,及其對保險事業之經營發展,就各個經營項目及機能作探索,並探討最新趨勢。	Syllabus	To research the development of the asset management of an insurance company in respect of its' regulation ,operational function and structure. Students also pursue the trend of the asset management in insurance industry in the course.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。